
Protokół nr  1916/07 
z  posiedzenia 

Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 
z dnia 12 listopada 2007 r . 

w Nowym Ratuszu, pr zy ul. Wały Jagiellońskie 1 

Posiedzenie Komisja rozpoczęła o godz. 12:30 

Obecność: 
Posiedzenie Komisja odbyła w 7osobowym składzie, wg załączonej  listy obecności, 
która  stanowi  załącznik  nr  1  do  protokołu,  czyli  było  quorum  do  podejmowania 
prawomocnych decyzji. 

Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi załącznik nr 2 
do protokołu. 

Posiedzeniu  przewodniczył  radny  Piotr   Gierszewski,  który  po  przywitaniu 
zaproszonych  gości  i  członków  komisji    przedstawił  następujący  porządek 
posiedzenia: 

1.  Opiniowanie  pr ojektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Planu 
Inwestycyjnego Miasta Gdańska na lata 20082012 – dr uk nr  417 

2.  Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

Za tak zaproponowanym porządkiem głosowano jednogłośnie 7 głosami za. 

PUNKT 1 
Opiniowanie  projektu  uchwały  w  spr awie  uchwalenia  Planu  Inwestycyjnego 
Miasta Gdańska na lata 20082012 – druk nr  417 

Pan  Marcin  Dawidowski  –  Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Programów 
Rozwojowych  przedstawił  założenia  Planu  Inwestycyjnego  w  zakresie  działania 
Komisji, prezentując jednocześnie pokaz slajdów. 

Przewodniczący Komisji Piotr  Gierszewski otworzył dyskusję. 

Pani Patrycja Mlejnek – Gałęza – Wicepr zewodnicząca Komisji 
Zapytała ile basenów i sal gimnastycznych jest przewidzianych w planie.



Pan  Marcin  Dawidowski  –  Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Programów 
Rozwojowych 
Odpowiedział, że jest przewidziana budowa jednego basenu w tej edycji a jeśli chodzi 
o  sale  gimnastyczne  to  jest  to  odrębny  program  jako  zestaw  zadań  i  odrębnie  Hala 
Sportowa na którą został już rozstrzygnięty przetarg. 

Przewodniczący Komisji Edukacji – Piotr  Gierszewski 
Poprosił o wskazanie ile jest faktycznie przyrostu  środków własnych w skali rocznej. 
Dlaczego  kiedy  mamy  więcej  środków  z  zewnątrz  inwestujemy  więcej  własnych 
środków na ten program a dlaczego nie odwrotnie? Tam są takie poważne inwestycje 
jak budowa boisk. 

Pani Regina Białousów – Dyrektor  Wydziału Edukacji UM 
W programie,  który  zakłada  budowę  boisk  przyszkolnych  to  są  programy,  które  nie 
dofinansowują  tak  jak  wiele  innych  inwestycji.  Kwoty  są  sztywne,  300 000  zł  daje 
Ministerstwo co nie wystarcza na budowę całości. Dlatego te proporcje tak wyglądają, 
że w boiskach więcej będzie naszych środków bo nakłady są większe. 

Pan  Marcin  Dawidowski  –  Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Programów 
Rozwojowych 
Narzucanie  parametrów  jakie  powinno  spełniać  boisko  spowodowało  w  kilku 
przypadkach  sytuację  taką,  że przy 300 000  zł  dofinansowania musieliśmy budować 
boiska  za  ponad  2  mln.  Natomiast  wracając  do  pytania  pana  radnego,  nakłady  na 
„Wykształcony  gdańszczanin”  w WPI  tegorocznym  wynoszą  52  mln  300  zł,  nowa 
edycja  proponuje  67  mln  300  zł,  to    zmniejszanie  się  kwoty  powoduje  szkoła  w 
Ujeścisku. 

Przewodniczący Komisji Edukacji – Piotr  Gierszewski 
Dlaczego nie ma możliwości pozyskania żadnych środków zewnętrznych na GOKF? 

Pani Regina Białousów – Dyrektor  Wydziału Edukacji UM 
Będziemy  jeszcze występowali  o  te  środki. Na  razie problem polega na  tym,  że my 
jako  Polska  nie  mamy  jeszcze  podpisanego  z  Komisją  Europejską  uzgodnień  do 
podziału  środków  krajowych, mamy  jako województwo  podpisany  podział  środków 
wojewódzkich. Dlatego na razie nie są określone wszystkie zasady. 

Przewodniczący Komisji Edukacji – Piotr  Gierszewski 
Czy w liście projektów rekomendowanych też jest forma rankingu? 

Pani Regina Białousów – Dyrektor  Wydziału Edukacji UM 
Tak,  jest  sporządzona  lista,  według  której  będą  realizowane  przedsięwzięcia.  W 
każdym okręgu musimy zająć się 23 boiskami. 

Przewodniczący Komisji Edukacji – Piotr  Gierszewski



Chciałem jeszcze zapytać o termomodernizacje budynków oświatowych, np. jaka jest 
przeznaczona na to kwota pieniędzy. 

Pan  Marcin  Dawidowski  –  Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Programów 
Rozwojowych 
Został opracowany program dotyczący wymogów jakie powinny zostać spełnione. Na 
termomodernizację  składają  się  nie  tylko  ocieplenia  budynków,  wymiana  stolarki 
okiennej  ale  też  wymiana  ogrzewania,  zmiana  całej  struktury  ogrzewania  obiektu. 
Według tego programu jest przygotowana lista obiektów, które będą modernizowane. 

Po dyskusji zaproponowano następujące wnioski: 
 o wykreślenie z Załącznika Nr  4, w Programie Operacyjnym „Gdańsk Równych 
Szans”, poz. nr  27 – „Likwidacja bar ier  ar chitektonicznych – Pr zedszkole nr  57 
ul. Kołobr zeska”  i w  to miejsce wstawienie Szkoły Podstawowej    nr  44  i Szkoły 
Podstawowej nr  8, 
o  wykreślenie  z  Załącznika  Nr   4,  w  Programie  Operacyjnym  „Wykształcony 
Gdańszczanin”, poz. nr  16 – „Program budowy szkół na terenach r ozwojowych”, 
Tytułu Projektu – „Zgodnie z r ozwojem pr zestr zennym miasta” i zastąpienie go 
Tytułem: „Budowa Szkoły Podstawowej na Kokoszkach” 
Powyższe wnioski zostały pr zegłosowane jednogłośnie – 7 głosami za. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad pozytywną opinią do projektu uchwały w 
zakresie działania komisji wraz z wniesionymi wnioskami. 

USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  Edukacji  RMG,  jednogłośnie  7  głosami  za    pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały – druk nr  417 wraz z wniesionymi poprawkami. 
OPINIA  Nr 1916/84/79/07 

PUNKT 2 
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja 

Ponieważ  nie  było  wolnych wniosków,  Przewodniczący  Komisji  podziękował 
wszystkim za przybycie i zaprosił na kolejne posiedzenie. 

Przewodniczący 
Komisji Edukacji 

Piotr  Gier szewski 
Protokołowała 
Monika Konwerska


